



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/088
2025 粵港澳大灣區數學精英盃大賽（香港賽區）— 報名

敬啟者：

2025 粵港澳大灣區數學精英盃大賽（香港賽區）將於 2025 年 11 月 29 日（星期六）舉行。活動詳情如下：

日期：	2025 年 11 月 29 日（星期六）
時間：	上午 9 時至下午 5 時（比賽時間：60 分鐘）
地點：	大會尖沙咀辦事處 或 葵涌區學校
費用：	每位\$360，包括：\$160 報名費及\$200 按金 *正接受「綜援計劃」家庭的參加者可獲大會半額資助，每位\$180，包括：\$80 報名費及\$100 按金 （學校將津貼每位參加者\$200；將津貼每位「綜援計劃」參加者\$100，學生出席比賽後將獲發還按金，落選學生將獲退還報名費及按金）
名額：	20 名
備註：	1. 參賽者必須按照就讀學校之年級參賽，違者將被取消資格。 2. 全卷共 20 題填充題，每道題只需填寫答案，不需填寫步驟。 3. 參賽者須自行帶備書寫工具（如黑色、藍色原子筆或鉛筆），大會將不借用有關工具。 4. 比賽期間參賽者必須關掉所有通訊工具，並不得使用任何輔助計算工具。 5. 比賽期間只准使用大會提供之答題紙。 6. 參賽者需把答案填寫在提供之答題紙，否則將不予評分。 7. 參賽者須帶備大會發出之參賽證及學生證或學生手冊以核實身份。

此通告旨在收集家長及學生報名意向，請家長與學生商議報名事宜，稍後將個別通知學生已成為學校的參賽代表。屆時請家長督促同學準時出席。落選學生將獲退還報名費及按金。

如有查詢，請致電 2461 1555 與麥斐老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十月三日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2025-2026/088

**Mathematics Elite Cup Championship for Guangdong-Hong Kong-Macau Greater Bay Area
(Hong Kong Division) – Registration**

Dear Parents,

Mathematics Elite Cup Championship for Guangdong-Hong Kong-Macau Greater Bay Area (Hong Kong Division) will be held on Saturday, November 29, 2025. Details of the event are as follows:

Date:	November 29, 2025 (Saturday)
Time:	9:00 AM to 5:00 PM (Competition duration: 60 minutes)
Venue:	Tsim Sha Tsui or School in Kwai Chung District
Fee:	\$360 per student, including: \$160 registration fee and \$200 deposit. *Students from families on the "Comprehensive Social Security Assistance Scheme (CSSA)" are eligible for a 50% subsidy, total \$180, including: \$80 registration fee and \$100 deposit. (The school will subsidize each student \$200; each student from the CSSA will be subsidized \$100. Students will receive their deposits back after attending the competition; eliminated students will have their registration fees and deposits refunded.)
Quota:	20
Remarks:	1. Participants must compete according to their school grade; violations will result in disqualification. 2. The exam consists of 20 fill-in-the-blank questions; only answers need to be filled in, no steps required. 3. Participants must bring their own writing instruments (such as black or blue pens or pencils); the organizers will not provide these tools. 4. During the competition, participants must turn off all communication devices and may not use any calculating aids. 5. Only the answer sheets provided by the organizers may be used during the competition. 6. Participants must fill in their answers on the provided answer sheets; otherwise, they will not be scored. 7. Participants must bring the competition certificate and student ID or student handbook issued by the organizers for identity verification.

This notice aims to gather the registration intentions of parents and students. Please discuss the registration matters with your child. Students who become the school's representatives will be notified individually later. At that time, parents are requested to ensure that students attend on time. Students who are not selected will receive a refund of the registration fee and deposit.

For inquiries, please call 2461 1555 to contact Teacher Mr. Mak Fei.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal
October 3, 2025